



آلية منح نقاط أجواء الربع سنوية الإضافية

The Mechanism for Rewarding Ajwaa Quarterly Bonus Points

1. Ajwaa Plus Credit Cardholder will earn a quarterly bonus of 15,000 Ajwaa Points based on the below terms and conditions:

- (a) Ajwaa Plus Credit Card should be Active
 - (b) The Card should not be delinquent
 - (c) The Card is in Active status at the time of quarterly bonus points credit
 - (d) The Cardholder has to spend a minimum of SAR 10,000 equivalent on international spends within the quarter (3 Gregorian calendar months. Either January-February-March, April-May-June, July-August-September, or October-November-December).
2. If the Cardholder becomes eligible, the 15,000 quarterly bonus points will be credited into the Cardholder's Ajwaa account within 5 working days.
3. Ajwaa Program terms and conditions apply.
4. The Bank's decision on calculating the eligible spends and awarding the bonus points shall be final and binding on the Cardholder.

1. سيحصل حامل بطاقة أجواء بلس الائتمانية على نقاط أجواء ربع سنوية إضافية قدرها 15,000 نقطة أجواء حسب الشروط والأحكام التالية:

- (أ) أن تكون بطاقة أجواء بلس الائتمانية مفعلة
 - (ب) أن تكون البطاقة غير متأخرة في السداد
 - (ج) أن تكون البطاقة في حالة نشطة في وقت إضافة النقاط الربع سنوية الإضافية
 - (د) يجب على حامل البطاقة إنفاق ما يعادل 10,000 ريال سعودي كحد أدنى على النفقات الدولية خلال الربع (3 أشهر ميلادية إما يناير - فبراير مارس، أبريل - مايو - يونيو، يوليو - أغسطس سبتمبر، أو أكتوبر - نوفمبر - ديسمبر).
2. إذا أصبح حامل البطاقة مؤهلاً، سيتم إضافة نقاط ربع سنوية إضافية قدرها 15,000 إلى حساب أجواء الخاص بحامل البطاقة في غضون 5 أيام عمل.
3. تطبق شروط وأحكام برنامج أجواء.
4. يكون قرار البنك بشأن احتساب النفقات المؤهلة ومنح النقاط الإضافية نهائياً وملزماً لحامل البطاقة.